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Zestaw pytań nr 20 
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ZAMAWIAJĄCY: 

Samodzielny Publiczny  

Zakład Opieki Zdrowotnej  

ul. Szpitalna 8 

17-300 Siemiatycze 

 

Dotyczy przetargu nieograniczonego na  „DOSTAWĘ LEKÓW I PŁYNÓW INFUZYJNYCH DO SP ZOZ W 

SIEMIATYCZACH”  

Numer sprawy: SP ZOZ ZP/12/16 
 

 

Do Zamawiającego wpłynęło: 

 

Pytanie 1 (dotyczy pakietu 158) 

 

Czy Zamawiający dopuści paski do glukometru oraz kompatybilne z nimi glukometry wykorzystywane przez 

kilkadziesiąt szpitali w Polsce oraz objęte refundacją MZ, które posiadają następujące parametry:  

1. aplikacja próbki pomiarowej na zasadzie kapilarnej z obszarem chłonnym paska testowego 

umieszczonym od czoła paska 

2. brak konieczności kodowania (kalibrowania) glukometru 

3. bezkontaktowy i automatyczny wyrzut paska po pomiarze 

4. automatyczne włączenie się glukometru po wsunięciu paska testowego 

5. zasilanie z ogólnodostępnych wymienialnych i tanich baterii litowych 3V typu CR2032 

6. zakres pomiarowy 20¬-600 mg/dl 

7. jednostki pomiarowe do wyboru mg/dL lub mmol/L 

8. wielkość próbki krwi 1,0 mikrolitr 

9. czas pomiaru 5 sekund 

10. ilość pomiarów na jednej baterii ¬ minimum 1000 

11. pamięć wewnętrzna pomiarów – 512 wyników 

12. metoda pomiaru biosensoryczna 

13. zastosowany enzym – oksydaza glukozowa (GOD) 

14. możliwość alternatywnego miejsca nakłucia (dłoń) 

15. temperatura przechowywania pasków 2-¬30°C 

16. temperatura wykonania pomiaru 10¬-40°C 

17. zakres hematokrytu 30-¬55% 

18. kalibracja do osocza krwi 

19. pomiar z krwi kapilarnej 

20. brak kontaktu krwi z glukometrem 

21. opakowania pasków po 50 szt., stabilne 3 miesiące po otwarciu opakowania 

22. trwałość roztworów kontrolnych po otwarciu opakowania ¬3 miesiące 

Odp.: TAK 
 

Pytanie 2 (dotyczy pakietu 158) 

 

Czy Zamawiający wymaga, aby zaoferowane paski do glukometrów były objęte refundacją w Polsce na 

podstawie stosownej decyzji wydanej przez Ministra Zdrowia? 

 

Odp.:NIE 
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